

# OxfordMUN

## Asia Conference 2021

2021.03.26-03.28



# Welcome Letter from OxfordMUN Team

## 牛津大学模联欢迎信

Dear delegates, faculty advisors, and fellow members of the MUN community,

It is our greatest pleasure to invite you to OxfordMUN Asia conference, taking place 26th to the 28th of March 2021.

We will be hosting two committees, the Commission on the Status of Women and the World Health Organisation. These committees will be discussing prominent issues of today's world and giving the opportunity for delegates to engage with contemporary debates in international politics.

We have always aimed to be conference for delegates of all skillsets, providing opportunities for all to further their knowledge. It is our hope that this OxfordMUN Asia 2021 conference will provide the space for future leaders to practise diplomacy, develop critical thinking skills, and improve as public speakers.

As usual, our directors will be familiar with the discussions held in their committees and trained to provide opportunities for all delegates to equally participate. It is our greatest pleasure to be a forum for students to grow, as well as think and plan for the future.

We look forward to seeing you in March!

OxfordMUN Asia Organizing Committee



# Committees & Topics

## 委员会议题设置

### **Commission on the Status of Women (CSW)**

**Topic:** Women in Zones of Conflict — Protection from Gender-based Violence and Female Participation in Peacekeeping Efforts

### **World Health Organization (WHO)**

**Topic:** Combatting the Emerging Mental Health Crisis Worldwide



# Conference Timeline

## 会议时间节点

2021.03.02	Conference Registration Opens 会议报名开启
2021.03.02	Country Assignment 国家席位分配开启
2021.03.05	Background Guides Release 背景材料公布
2021.03.26	Conference Starts 第一期会议正式开始



# Conference Schedule

## 会议日程

### March 26th, Friday

19:00 - 22:00	Opening in Committee & Committee Session 1 开幕式 & 分组会议 1
---------------	---

### March 27th, Saturday

09:00 - 12:00	Committee Session 2 - Writing (without Oxford Directors) 分组会议 2 - 文件写作
15:00 - 18:00	Committee Session 3 分组会议 3
19:00 - 22:00	Committee Session 4 分组会议 4

### March 28th, Sunday

09:00 - 12:00	Committee Session 5 - Writing (without Oxford Directors) 分组会议 5 - 文件写作
15:00 - 18:00	Committee Session 6 & Closing and Awards in Committee 分组会议 6 & 闭幕式及颁奖



Conference Platform

会议平台

zoom



# Conference Fees, Registration & Payment

## 会议费用，报名及缴费

每期会议费用为人民币 398 元/人，费用包含两次会前线上培训。

**Conference Fee:** 398 CNY/per delegate/per week, including delegate Online training.

### 1- 团体代表报名通道 - Delegation registration:

代表团指导老师或首席代表请扫描下方二维码进行会议报名，报名后组委会会尽快与您取得联系。

Faculty Advisor and head delegate please scan the QR Code below for delegation registration, the organizing committee will be in touch with you soon!



团体代表报名费可通过支付宝转账和银行汇款两种方式进行缴纳。支付宝和银行账户信息如下：

Conference fee for delegation can be paid through both Alipay and bank transfer. Alipay and bank account information are as follow:

**支付宝账号 - Alipay:** ceo@welandedu.com

**银行账户信息 - Bank Account Information:**

**账户名 Account Name:** 北京蔚蓝加国际教育咨询有限公司

**账 号 Account No.:** 0200209109200009044

**开户行 Account Bank:** 中国工商银行北京万国城支行

### 2- 个人代表报名通道 - Individual delegate registration:

个人代表请扫描下方二维码进行会议报名及缴费，报名缴费后组委会会尽快与您取得联系。

Please scan the QR Code below for registration, the organizing committee will be in touch with you soon after you complete your payment!



# Refund Policy

## 退费政策

除遇不可抗因素取消会议外，在个人代表/团体代表确认取得会议资格并获得国家分配后，已缴纳的会议费用恕不退还。

With the exception of cancellations due to force majeure, the conference fees paid will not be refunded after the individual delegates/delegations have confirmed their eligibility for the meeting and have been allocated their countries.





# Contact Us

## 联系我们

有任何关于会议报名缴费以及会议安排的问题，您都可以与我们的工作人员进行沟通，此外，您还可以通过电子邮箱 [info@welandedu.com](mailto:info@welandedu.com) 或关注我们的微信公众号 WEClub 与我们随时取得联系。

If you have any questions related to the registration, payment and arrangement for the conference, feel free to contact our staffs. You can also contact us over email at [info@welandedu.com](mailto:info@welandedu.com) or our Official WeChat Account WEClub.

### 国内参会代表请联系 - Domestic delegates please contact:

王 鹏 +86 182 0158 3029  
[peng.wang@welandedu.com](mailto:peng.wang@welandedu.com)

谷 朋 +86 133 0128 7625  
[peng.gu@welandedu.com](mailto:peng.gu@welandedu.com)

孙 鑫 +86 185 1508 7298  
[xin.sun@welandedu.com](mailto:xin.sun@welandedu.com)

沈雪洁 +86 186 9869 2539  
[xuejie.shen@welandedu.com](mailto:xuejie.shen@welandedu.com)

### 海外参会代表请联系 - International delegate please contact:

王一然 +86 188 1020 8924  
[yiran.wang@welandedu.com](mailto:yiran.wang@welandedu.com)

